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香港品牌天天家餸，讓專業廚師化身成您的家廚，就如每天在家烹調「家餸」，以純手工製作及
無添加的健康煮食方式，烹製多款家常小菜及湯品，做成加熱即食餸包和湯包，供您冷藏備用，
隨時簡單加熱，即時開心開餐，完全省心、省時、省力！

天天家餸特別為獨居人士及小家庭窩心設想，大部份產品每袋含有兩個一人份量食物包，方便就
算一人用餐，都能輕鬆品嚐各式美味，享受飲食樂趣！使用天天家餸的可重複封口外袋儲存剩餘
食物包，簡便衛生，更有助減少浪費食物。

生活繁忙，缺乏備餐時間，
日常只傾向烹煮簡單菜式，未能盡情享受用餐樂趣？

Homey Easy Meal is a Hong Kong brand that comprises a range of “Reheat-to-Eat” meal packs 
and soup packs. Our professional chefs play the role as your home chefs and prepare a variety of 
home-cooked dishes and soups with no additives. It is time-saving and effortless – simply store the 
food packs in the freezer and reheat to eat any time!

Homey Easy Meal is especially conceived for small families and people living alone. Most of our 
products contain two one-person portion food packs so that people dining alone can still have fun 
enjoying a variety of delicious dishes. Use the resealable outer bag to store the remaining portion 
and you can help to reduce food waste easily and hygienically.

No time for meal preparation 
and sacrificing the pleasure of eating? 

天天家餸產品一覽
Homey Easy Meal Products

東坡肉
Dongpo Braised Pork Belly

香菇肉燥
Braised Minced Pork

with Mushroom

意式鮮茄豬肉醬
Pork Bolognese Sauce


